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                                                       PROTOKÓŁ  Nr V/2019                     
z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 stycznia  2019 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1218. Obradom 

przewodniczył Pan Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecny radny Stanisław Skalmierski (  potwierdzenie 

logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pan Dominik Łukasik Wójt Gminy Wodzisław, pan 

Artur Konarski Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, pan Marek Mentel 

Przewodniczący Rady Powiatu Jędrzejowskiego, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy 

Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy- Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

Jędrzejowskiego, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani 

obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4,5, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Podjęcie uchwał budżetowych: 

a) przedstawienie przez Wójta Gminy założeń do budżetu gminy na 2019 rok i do 

WPF na lata 2019-2025, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

c) opinia Komisji Rewizyjnej dotycząca kalkulacji dochodów, 

d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  dotycząca wydatków, 

e) dyskusja i podjęcie uchwał w sprawie: 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2019-2025, 

 -  uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2019r. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów       

Alkoholowych za 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2019 rok, 

b)powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, 
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c)wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Wodzisław umowy najmu na 

okres do 3 lat z dotychczasowymi najemcami, której podmiotem jest ta sama 

nieruchomość, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 3, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu socjalnego                            

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres 

1 roku, 

f) ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny nauczycieli w roku 2019, 

g) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2019r., 

h) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław na 2019r.   

    10. Sprawy różne. 

    11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Piątą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył Przewodniczący  Rady 

Gminy pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram piątą sesję 

Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Radni potwierdzili elektronicznie swoją obecność- 

załącznik 6 do protokołu.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radną Justynę Królikowską. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad została radna Justyna Królikowska. 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Joanna Krzemień zauważyła, że w porządku obrad miał się znaleźć punkt dot. 

odpadów tj. wystąpienie przedstawiciela firmy Tamax. 

Pan wójt wyjaśnił, że prezes firmy nie mógł wziąć udziału w sesji. 

Więcej  uwag dot. porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                 

w sprawie przyjęcia porządku obrad. 
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Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu brało udział 14 radnych. Za 

głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0.  

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że rada gminy przyjęła  porządek obrad - 

załącznik z głosowania nr 7 do protokołu. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 Przewodniczący rady poinformował zebranych, że projekt protokołu z obrad 

poprzedniej sesji ( Nr IV/2018 z   sesji  Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2018 roku) był 

dostępny w biurze rady oraz na stronie BIP urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji 

nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki.   

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan wójt przedstawił sprawozdanie- załącznik nr 8 do protokołu.  

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Adam Zieleniec złożył na piśmie  interpelacje w 3 sprawach ( załącznik nr 8 do 

protokołu) : 

- udostępnienia radnym miejsca do pełnienia dyżuru, 

- publikacji w BIP decyzji wydawanych w sprawie budowy fermy drobiu w Starej Olszówce, 

- wycinania gałęzi wzdłuż dróg gminnych. 

Radna Joanna Krzemień złożyła: 

- interpelację dot. wyłapywania i holowania psów i kotów z terenu gminy oraz możliwości 

adopcji zwierząt – załącznik nr 9 do protokołu, 

- zapytanie w sprawie rozwiązania problemu  zgłaszania potrzeby  odśnieżania                         

i posypywania dróg gminnych - załącznik nr 10 do protokołu.  

Pkt. 7.  Podjęcie uchwał budżetowych: 
 
a)przedstawienie przez Wójta Gminy założeń do budżetu gminy na 2019 rok i do WPF na 

lata 2019 -2025. 
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Wystąpienie Wójta Gminy Wodzisław: 

                W trakcie dzisiejszych obrad Wysoka Rada zakończy procedurę związaną                      

z ostatecznym uchwaleniem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2025 oraz 

uchwaleniem budżetu gminy Wodzisław na 2019 rok. 

Przedłożony w miesiącu listopadzie przez organ wykonawczy Wysokiej Radzie projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projekt budżetu  gminy na 2019 uległ zmianom, 

między innymi: 

- zwiększono dochody o kwotę 1.318.523 zł. z tytułu planowanego dofinansowania ze 

Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego do dróg popowodziowych, 

- wprowadzono do realizacji w 2019 r.  nowe zadania inwestycyjne tj. 

a. Przebudowa ul. Zakładowej w Wodzisławiu,  

b. Przebudowa drogi Przyrąb – Janów, 

c. Przebudowa drogi E-7 – Potok Borów, 

d. Przebudowa drogi E-7 – Folga,  

e. Przebudowa drogi Klemencice, 

f. Przebudowa drogi Krężoły – Pękosław, 

g. Przebudowa drogi Laskowa, 

h. Przebudowa drogi Kaziny koło lasu, 

i. Przebudowa drogi Przezwody, 

j. Udzielenie pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego do budowy chodnika w 
miejscowości Klemencice,  

k. Zabudowa dużej wiaty na bazie Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

Łącznie zwiększone zostały wydatki inwestycyjne o kwotę ponad 1.400.000 złotych.  

Ostatecznie budżet gminy Wodzisław na 2019 r. po stronie dochodów zamyka się kwotą 

33.649.422,26 zł. a po stronie wydatków kwotą 34.441.804,66 zł. 

Deficyt budżetu wynosi 792.382,40 zł. i pokryty zostanie przychodami pochodzącymi                         

z kredytów w wysokości 684.344 zł. oraz wolnych środków w wysokości 108.038,40zł. 

             Zgłoszone przez Komisje Rady i wprowadzone do budżetu gminy autopoprawki, tak 

po stronie dochodów, jak również po stronie wydatków budżetowych, znalazły swoje 

odzwierciedlenie w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019 – 2025.  

W prognozie finansowej na lata 2019-2025 zakłada się również stopniowe ograniczenie 

zaciągania nowych kredytów, skupiając się przede wszystkim na spłacie zaciągniętych 

kredytów i pożyczek w latach 2011-2018. Ograniczając bieżące wydatki budżetowe w WPF, 

zakłada się realizację nowych ważnych dla całej społeczności zadań inwestycyjnych tj. 
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Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie całej Gminy czy odbudowa i modernizacja 

dróg gminnych. 

Ponadto realne i dość znaczne dochody, jakie z dużym prawdopodobieństwem możemy 

uzyskać, pozwolą na pełną realizację zaplanowanych do realizacji inwestycji w roku 2019. 

 Mam tu przede wszystkim na uwadze takie zadania inwestycyjne jak:  

1. Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków, 

2. Odnawialne źródła energii na terenie gminy Wodzisław, 

3. Kompleksowa poprawa bazy dydaktycznej i sportowej w placówkach oświatowych 

poprzez dobudowę szkoły w Brześciu, 

4. Przebudowa instalacji co. w budynku Gminnego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Wodzisławiu, 

5. Zakończenie budowy wodociągu dla wsi Wodacz, 

6. Rozpoczęcie przebudowy ujęcia wody w miejscowości Brzeście, 

7. Rozpoczęcie budowy sieci wodociągowej dla Kolonii Niegosławice – Marianów, 

8. Przebudowa drogi Olbrachcice – Nowizna Strzeszkowska. 

9. Tworzenie ścieżki przyrodniczo – edukacyjnej wraz z przebudową mostu                            

w miejscowości Przyłeczek. 

      W zadaniach bieżących, ważnych dla całej społeczności gminy, przy współudziale 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu planujemy dofinansować realizację programów 

profilaktycznych szczepień przeciwko grypie, zakażeń meningokokowych, profilaktyki 

próchnicy zębów dla dzieci, badań markerów nowotworowy oraz dofinansowanie zakupu 

sprzętu. 

Największą jednak uwagę musimy zwrócić na pełną realizację zaplanowanych dochodów do 

budżetu, szczególnie ze sprzedaży majątku, a także o terminową realizację zadań 

inwestycyjnych zapisanych w tegorocznym budżecie.  

Mam nadzieję, że przy wsparciu Pań i Panów Radnych, a także przy pomocy samorządów 

wiejskich, realizacja tych zadań jest możliwa i realna. 

 

b) Skarbnik gminy przedstawiła:   

-Uchwałę Nr 2958/2018 I składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 13 grudnia  2018 roku  

w sprawie  opinii o projekcie uchwały Rady Gminy Wodzisław  w sprawie Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na 2019 rok i lata następne ( uchwała stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu).  

 -Uchwałę Nr 2957/2018 I składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 13 grudnia  2018 roku  

w sprawie  opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Wodzisław na 2019 rok                       

( uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  
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c) opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącą kalkulacji dochodów przedstawił przewodniczący 

komisji pan Jarosław Straszak ( opinia stanowi załącznik nr 13 do protokołu ),  

d) opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  dotyczącą wydatków przedstawił 

przewodniczący komisji pan Hubert Galiński ( opinia stanowi załącznik nr 14 do protokołu),  

Skarbnik gminy przedstawiła:   

- projekt uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wodzisław na lata 

2019-2025, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

Radny Adam Zieleniec odniósł się do dochodów budżetowych i zauważył, że od 

kilkunastu lat są składniki majątkowe przeznczone do sprzedaży ale do tej pory nie zostały 

zbyte i nie ma na to możliwości. Radny zauważył, że jest to kwota ok. 400.000zł. i pytał, skąd 

będzie pokryta ta suma w budżecie. Stwierdził, że rada będzie stała na straży aby deficyt 

budżetowy jaki jest obecnie nie był powiększany chociaż ostatnio został on na posiedzeniu 

komisji powiększony o ok. 100.000zł. 

Pani skarbnik zauważyła, że omawiano szczegółowo wykaz mienia do sprzedaży                   

i prawdopodobieństwo, że zostanie ono zbyte może być różne. Wyjaśniła, że nieruchomości 

te od lat przeznaczone są do sprzedaży, część z nich udało się sprzedać. Odnośnie pytania 

radnego poinformowała, że brak wpływów na pewno nie będzie pokryty z kredytów gdyż tak 

jak radny wspomniał jest już kredyt do spłaty, a brakujące środki znajdziemy w wydatkach 

bieżących. Pani skarbnik stwierdziła, że ma nadzieję, że pan wójt podziela jej zdanie.  

Pan wójt potwierdził, że również tak uważa. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 16 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie  podjęła uchwałę                 

- Nr V/262019 - w sprawie   Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  

lata 2019-2025. 

- projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2019r., przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Radna Joanna Krzemień poruszyła temat dochodów i wydatków związanych                        

z odbiorem odpadów komunalnych. Zauważyła, że część mieszkańców zmieniła już 



7 
 

deklaracje z odpadów niesegregowanych na segregowane. Radna pytała czy w umowie                  

z firmą Tamax jest określona elastyczność umowy jeżeli zmniejszą się wpływy do samorządu 

po zmianie przez mieszkańców deklaracji.   

Pan wójt poinformował, że oferta zaproponowana przez firmę Tamax po 

rozstrzygnięciu przetargu jest kwotą stałą. Przy ustalaniu stawek wzięto pod uwagę kwotę 

zaproponowaną przez firmę i dodano kwotę obsługi administracyjnej. Podzielono to przez 

ilość deklaracji. Przy ustalaniu stawek wkalkulowano już zmianę deklaracji  tj. odpadów 

niesegregowanych na segregowane i dlatego należy być spokojnym, gdyż w tym zakresie 

nic się nie zmieni.  

Radny Adam Zieleniec zauważył, że gminę Wodzisław zamieszkuje ok. 7000 

mieszkańców, a deklaracje złożyło 6100 mieszkańców. Radny stwierdził, że powinno się to 

zweryfikować bo mogło by to obniżyć koszty.  

Pan wójt wyjaśnił, że deklaracje złożyły osoby, które zamieszkują teren gminy,                     

a pozostali nie   przebywają  w gminie na stałe. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 18 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie  podjęła uchwałę                 

- Nr V/27/2019 - w sprawie   uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2019r. 

Przewodniczący rady gminy ogłosił 15 min. przerwę. 

Pkt.8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania 
Problemów       Alkoholowych za 2018 rok. 

 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, przedstawił pełnomocnik wójta pan Michał Kruk ( sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 20 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie przyjęła 

sprawozdanie. 

 
Pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omówione na 

posiedzeniach komisji i otrzymały pozytywną opinię ( opinie stanowią załącznik nr 21 i 22   

do protokołu). 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2019 rok, przedstawił 

pełnomocnik wójta pan Michał Kruk ( projekt  stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 24 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr V/28/2019 - w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2019 rok. 

b) projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Wodzisławiu, przedstawił  pan Michał Kruk podinspektor d.s. ochrony zdrowia                                 

( projekt  stanowi załącznik nr 25 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 26 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr V/29/2019 - w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia                  

w Wodzisławiu. 

 

c) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Wodzisław 

umowy najmu na okres do 3 lat z dotychczasowymi najemcami, której podmiotem jest ta 

sama nieruchomość, przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem 

gminy( projekt stanowi załącznik nr 27 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było. 

Obrady opuściła radna Joanna Krzemień. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 28 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr V/30/2019 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Wodzisław 

umowy najmu na okres do 3 lat z dotychczasowymi najemcami, której podmiotem jest 

ta sama nieruchomość. 

 

d) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu                           

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 

3, przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy( projekt 

stanowi załącznik nr 29 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 30 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr V/31/2019 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres 

do lat 3. 

 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

socjalnego   z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na 

okres 1 roku, przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy                

( projekt stanowi załącznik nr 31 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 32 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr V/32/2019 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

socjalnego z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość na okres 1 roku. 

 

f)projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny nauczycieli w 

roku 2019, przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Centrum Usług Wspólnych w 

Wodzisławiu ( projekt stanowi załącznik nr 33 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 34 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr V/33/2019 - w sprawie ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny 

nauczycieli w roku 2019. 

 

g) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2019r., 

przedstawiła sekretarz obrad radna Justyna Królikowska ( projekt stanowi załącznik nr 35 

do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 36 i 37 do protokołu ( radna Edyta Kruk zagłosowała poprzez podniesienie ręki  gdyż za 

późno oddała głos w czasie głosowania za pomocą urządzeń tj. po 20 s.). 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr V/34/2019 - przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2019r. 

 

h) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław 

na 2019r., przedstawiła sekretarz obrad radna Justyna Królikowska ( projekt stanowi 

załącznik nr 38 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 39 do protokołu. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr V/35/2019 - w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Wodzisław na 2019r. 

Pkt. 10. Sprawy różne. 

Przewodniczący rady gminy odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej w sprawie 

wyłożenia do publicznego wglądu w siedzibie urzędu w dniu 29.01.2019r. na okres                          

1 miesiąca spisu inwentaryzacyjnego oraz kart inwentaryzacyjnych nieruchomości 

stanowiących drogi dojazdowe do pól w obrębach geodezyjnych: Kowalów Górny i Kowalów 

Górny ( informacja stanowi załącznik nr 40 do protokołu).  

Pani skarbnik zwróciła się do obecnych sołtysów tj.  tam gdzie odbyły się już wybory,                       

o odbiór nakazów płatniczych.  

Pan wójt poruszył temat wyborów sołeckich i podziękował za ich przygotowanie. 

Poinformował, że jest duża frekwencja na zebraniach podczas których jest okazja spotkać 

się z mieszkańcami i zapoznać się z  problemami danego sołectwa.  

Głos zabrał Pan Artur Konarski Rady Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

Poinformował, że jako przewodniczący komisji rolnictwa będzie zajmował się problemami 

rolnictwa w województwie, min. gminą Wodzisław. Zaoferował swoją pomoc i współpracę                 

z panem wójtem. Jako członek rady krajowe Solidarności Rolników zachęcił do wzięcia 

udziału w europejskiej inicjatywie obywatelskiej, a następnie odczytał pismo w tej sprawie                

( pismo stanowi załącznik nr 41 do protokołu). Poinformował, że do października należy 

zebrać ok, 1mln.podpisów. Polska jest jednym z 7 państw biorących udział w tej akcji. Radny 

zauważył, że żywność jest coraz gorszej jakości, a największym zagrożeniem jest ta 

pochodząca  z Unii Europejskiej. Polska jako jeden z tych krajów ma bardzo dobrą żywność           

i musimy dbać aby nie była ona jednakowo postrzegana. Radny zauważył, że wiele się 

zmieniło w procesie hodowli i przetwórstwa tj. liczy się ilość, a nie jakość. Na wsiach 

mieszkańcy mają zdrowszą żywność niż w miastach gdyż produkty pochodzą od lokalnych 

producentów.  Prosił o włączenie się w akcję zwłaszcza sołtysów. Przekazał deklaracje na 

których można się wpisywać i popierać inicjatywę.  

Radny Adam Zieleniec poruszył temat odbudowy dróg lokalnych i środków w 

wysokości 250mln. jakie mają być przeznaczone na ten cel.  Zwrócił się do radnego Artura 

Konarskiego z pytaniem, czy jest już wiadome jak środki będą podzielone i czy nasza gmina 

może liczyć na coś w tym zakresie.  
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Pan Artur Konarski zauważył, że drogi lokalne tj. dojazdowe do pól są priorytetem. 

Poinformował, że na ten cel przeznaczonych jest 850.000zł. W nowej perspektywie 

finansowej poprzedni zarząd nie wskazał większych środków na ten cel ale obecnie podjęte 

będą działania aby zwiększyć tą kwotę. Podkreślił, że drogi lokalne są w bardzo złym stanie, 

a rolnicy jeżdżą bardzo drogim sprzętem. Gminy składały wnioski i dofinansowanie wynosi 

50 do 50% co według niego jest niekorzystne bo drogi wykonywane przy wsparci z budżetu 

państwa są finansowane 80 do 20%. Gdyby zwiększyć dofinansowanie była by możliwość 

skorzystania większej ilości gmin.  

Pkt. 11.  Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady 

wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam piątą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr  42 do protokołu. 

 

          Protokolant                        Sekretarz Obrad     Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /      / Justyna Królikowska  /              /Leszek Krzelowski  / 

 

  


